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ResoluCió ContRaCte PGou
 
17.3.- Proposició sobre incoació de l’expedient per a la resolució per mutu acord del contracte 
de serveis per a l’elaboració del PGOU de Xirivella amb la Universitat Politècnica de València. 
Aprovada per majoria.

Resultat de la votació: PP, a favor; Compromís, abstenció, i PSOE i EU, en contra.

El resultat de la votació comporta la suspensió del contracte amb la gent de la Universitat 
Politècnica que estava elaborant el pla general. Un pla general que, tot i tenir aspectes po-
sitius, a nosaltres no ens agradava, entre altres coses perquè sacrificava una bona part de 
la poca horta que ens queda al terme per construir-hi més habitatges, no incorporava un 
pla d’accessibilitat, o una promoció explícita del transport no motoritzat.

Davant les preguntes del portaveu de Compromís sobre per què es rescindia ara el con-
tracte o quin era el plantejament urbà del PP. L’equip de govern només ha donat explicaci-
ons vagues. Entre els arguments que ha deixat caure hi havia que la previsió de creixement 
d’11.000 habitants era una exageració, o que el pla no plantejava cap tipus de mobilitat 
no motoritzada per a Xirivella. Fins ací hi podríem estar d’acord, perquè algunes de les al-
legacions que Compromís presentà al PGOU anaven en eixa línia.

esperem que l’entrada d’un equip nou per a redactar el pla d’ordenació urbana permeta 
revitalitzar el debat i avançar en el foment del transport públic, l’ús de la bicicleta, l’acces-
sibilitat, la protecció de l’horta o la rehabilitació del barris i espais urbans més degradats.

Podeu llegir aquesta notícia en:
Levante EMV

ADAPtACió DEL PERFiL DE tREbALL D’Un FUnCiOnARi

 
17.4. – Proposició sobre l’expedient de modificació núm. 48 de Catàleg de Llocs de Treball.

Resultat de la votació: S’aprova per unanimitat.

Adaptació del perfil de treball d’un funcionari de l’Ajuntament que assumirà les tasques de 
secretari del Consorci d’Aigües de l’Horta, presidit enguany per l’Ajuntament de Xirivella. 
La figura que finalment s’ha adoptat és la d’un conveni entre el consorci i l’ajuntament, i la 
d’una modificació puntual del lloc de treball per a donar cabuda a les noves funcions tem-
poral. Proposta i marc de col·laboració que millora la situació legal anterior.

http://bloccoaliciocompromisxirivella.blogspot.com.es/p/agenda.html
http://bloccoaliciocompromisxirivella.blogspot.com.es/p/agenda.html
http://xirivella.compromis.ws/files/2013/01/2012-12-26-PGOU-Levante.jpg


En la seua intervenció, Ricard barberà va remarca la responsabilitat que suposava per a 
Xirivella la presidència del Consorci d’Aigües de l’Horta i va defensar la necessitat d’aplicar 
polítiques de compartició i coordinació de serveis municipals de distints pobles. Al mateix 
temps va desitjar sort i va demanar que es treballara per convertir el consorci en una cosa 
útil per als seus membres i fer-ne un exemple de bona pràctica de la col·laboració en la 
prestació de serveis entre diferents municipis.

CEntRE DE DiA
 
17.5.-Proposició sobre l’expedient sobre modificació de l’Ordenança Reguladora de la prestació 
del servici d’estades al Centre de Dia.

Resultat de la votació: PP, PSOE i Compromís, a favor; EU, abstenció.

Amb l’aprovació d’aquest punt es facilita l’accés de familiars de veïns i veïnes Xirivella al 
Centre de Dia.

 La intervenció del portaveu de Compromís va justificar el vot a favor per entendre que es 
millora la situació actual. Reclamà també que no es descuidaren altres aspectes marcats 
pels altres grups de l’oposició (transport accessible al centre, està a una punta del poble i 
prioritat a la gent de Xirivella).

SERVEi DE nEtEjA
 
17.6. Proposició de declarar desert l’expedient de contractació per a adjudicar el servei de neteja 
d’instal·lacions municipals.

Resultat de la votació: PP, a favor; Compromís, abstenció; EU i PSOE, en contra.

El concurs per a la contracta de la neteja dels espais i instal·lacions públiques de Xirivella 
havia quedat buit perquè les condicions del concurs eren tan a la baixa que cap empresa 
s’hi havia. Compromís pregunta per què es produeix una espera des del 3 de setembre per 
a plantejar aquest punt i demana explicacions a l’equip de govern sobre les gestions fetes 
de cara a futurs concursos.

mOCiOnS

17.7. moció d’EU contra de la congelació de les pensions.

Resultat de la votació: Compromís, PSOE, EU a favor; PP en contra.

Compromís vota a favor de la la moció en contra de la congelació de les pensions, perquè 
és injust que sempre es carregue la crisi, l’estafa en què estem vivim, sobre els més inde-
fensos, ara contra els pensionistes.

PRECS i PREGUntES DE COmPROmíS
 
tALA DELS ARbRES DEL GREGORi mAiAnS

Davant la notícia de la tala dels arbres del Gregori Maians, mesura justificada per un infor-
me tècnic que adverteix del perill que caiguen, Compromís ha insistit en les conseqüències 
de falta d’ombra al pati de l’escola.

Al mateix temps hem demanat un pla de prevenció i manteniment amb la finalitat que es-
pais com el pati d’una escola no es puguen quedar sense ombra uns anys. també hem 
demanat que els propers pressupostos incloguen el cost de la instal·lació de para-sols 
i ombralls al pati del Gregori Maians per proporcionar ombra els mesos de calor fins que 
cresquen els arbres que s’hi plantaran.

POEmÚSiCA i ÚS DEL PAVELLó mUniCiPAL

Poemúsica. Finalment, el passat 16 de desembre es va celebrar el festival, però no al pa-
velló del poliesportiu, sinó al pati del CEiP Ramón y Cajal i en unes condicions que estaven 
molt lluny de ser les ideals.

El portaveu de Compromís va demanar detalls sobre l’informe tècnic que suposadament 
desaconsellava l’ús del pavelló i a quin tipus d’activitats afectaria. Mostra de Pallassos? 
Partits de les diferents lligues en les que es troben els clubs de Xirivella? O actes com el 
celebrat l’any passat en suport dels afectats per la síndrome de Rett?

Ricard barberà demana que s’actue de manera que el pavelló puga recuperar-se per a fer 
aquest tipus d’actes, adequant-lo si és necessari a la legislació actual.

Deu ser que el PP es pensa que en Xirivella no hi ha pro-
blemes, o potser no vol mostrar la seua incapacitat o im-
potència per resoldre’ls. La bona qüestió és que en l’ordre 
del dia presentat per Ortí no hi havia cap tema realment 

important, d’aquells que preocupen els ciutadans. Ho va dir Pep Soriano, portaveu 
del PSOE i en això tenia tota la raó. Els regidors i regidores del PP es presentaren en 
el darrer ple de l’any disposats a “espolsar-se” els problemes que a ells els incomo-
den i a la major part de xirivellers ens angoixen. Ni desnonaments, ni taxa de des-
ocupació, ni llei wert, ni persones malvivint en l’antic solar de Feycu, ni retallades 
dels serveis públics, ni accessos, ni… Vaja, ja ho podeu imaginar, la mateixa seguida 
que el «Crònica» que vos acaba d’arribar a casa i que segurament heu reballat al 
poal del fem.

La lupa

Opinió i anàlisi del ple


